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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 024-05/23-01/12  
URBROJ: 2170-1-03-00-23-18 
Rijeka, 13. studenog 2023. godine 

 
ZAPISNIK 

S 8. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 13. studenoga 2023. (ponedjeljak) održana je 8. sjednica VMO Kozala, s početkom u 
17,00 sati u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Kristian Starčić, predsjednik VMO 
- Zvonimir Brozić, zamjenik predsjednika VMO 
- Filip Jakovac, član VMO  
- Nasrin Štrljić, članica VMO 
- Krešimir Modrić, član VMO 
- Erika Valić, tajnica MO 

 
Usvajanje zapisnika s 7. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

DNEVNI RED 

- 1. Usvajanje prioriteta za 2024. godinu 
- 2. Informacija o realiziranim/nerealiziranim prioritetima za 2023.  
- 3. Realizacija Adventa i dočeka Djeda Božićnjaka, prosinac 2023. 
- 4. Informacija o Vijeću građana Rijeke  
- 5. Razno 

 
Sjednica je započela u 17,00 sati. Predsjednik VMO Kristian Starčić otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 

AD 1 
Predsjednik VMO Kristian Starčić predstavio je Vijeću tablicu prioriteta koje su za 2024. godinu 
predložili građani MO Kozale. S obzirom na ukupan budžet s kojim Vijeće raspolaže, predlaže 
da se Vijeće za narednu godinu usmjeri prema pojačanju prometne sigurnosti te da se time 
zaokruže svi radovi koji su predloženi i kroz prioritete u 2023. Time bi se na području MO 
Kozala u skladu sa dostupnim financijskim sredstvima maksimalno moguće povećala sigurnost 
najprometnijih prometnica - glavne rute kroz kvart na potezu od samog sjevera MO do kranjeg 
juga MO i to Baštijanove i Laginjine ulice.  
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Zaključak: Prijedlog je usvojen sa 4 glasa ZA i jedan SUZDRŽAN. 
 

AD 2 
Predsjednik VMO Kristian Starčić obavijestio je Vijeće kako se na području MO Kozala, 
najvećim dijelom radi lošeg vremena (dugotrajno kišno razdoblje) nisu odradili svi predviđeni 
prioriteti za 2023. godinu, već su prebačeni za početak 2024. U to, prema informacijama 
zaprimljenim iz Rijeka plus d.o.o., ulaze i radovi vezani uz povećanje prometne sigurnosti koji 
su trebali započeti oko 1.11.2023., a odnose se na Baštijanovu ulicu kod k.br. 60, kod k.br. 26, 
te Volčićev trg. Predlaže sastanak sa Rijeka plus-om, kako bi se detaljno dogovorili o istima.  
Ono što je odrađeno jesu radovi koje je radio Energo, a to je postavljanje rasvjete kod garaža 
u Baštijanovoj ulici kod k.br. 32 , postavljanje ograde u Ulici A. Mamića između k.br. 7 i 9. te 
hortikulturni radovi u Ulici Stube Alberta Anđelovića kod k.br. 7. 

 
Zaključak: Informacija je jednoglasno usvojena i prihvaćena. 
 

AD3 
Predsjednik VMO Kozala je obavijestio je Vijeće kako će i ove godine MO Kozala dobiti u 
donaciju jelku za trg i to od gosp. Borisa Križmana. Što se tiče predstave u OŠ Kozala, u 
dogovoru sa učiteljicama i ravnateljem, predstava će se održati 19.12. u popodnevnim satima. 
Djeda Božićnjaka odglumiti će student koji je bio i prošle godine (ako bude u mogućnosti), a 
pakete će se naručiti od najpovoljnijeg dobavljača te dostaviti u školu. Natječaj za prijavu djece 
za poklon otvoriti će se 27.12. i trajati će do 8.12. Obavijest će ići na stranicama MO Kozala, 
Facebook-u te Novom listu, kao i na oglasnu ploču Mjesnog odbora.  
Što se tiče adventa, ove godine predlaže obogaćivanje programa jačanjem suradnje sa školom 
i uključivanjem građana kroz pododbor za društvena događanja te povezivanjem s lokalnim 
udrugama. Sve to realizirat će se  kroz radionice za djecu i druženje i to već 1.12. (kada stiže 
i jelka) kada bi učenici i učiteljice iz OŠ Kozala, koji će ove godine napraviti ukrase za jelku, 
kitili jelku zajedno sa VMO Kozala i građanima. Ujedno, isti dan u prostorijama MO Kozala 
održale bi se dječje radionice (u organizaciji lokalnih udruga). Glavni događaj na trgu bio bi 
22.12. kada bi se održao adventski sajam (učenici OŠ Kozala), te prigodno adventsko druženje 
uz prigodni program i ponudu hrane i pića na Volčićevom trgu u popodnevnim satima.   
 
Zaključak: Prijedlozi su jednoglasno usvojeni i prihvaćeni. 
 

AD4 
Predsjednik VMO Kozala osvrnuo se na Vijeće građana i ideju koja je kao takva prezentirana 
svim vijećima te istaknuo kako se osobno ne slaže da je jedno takvo tijelo potrebno te su 
sredstva za projekt Vijeća građana mogla biti utrošena korisnije i to za poticanje aktivnih MO. 
Također, nejasna je nadležnost Vijeća građana i obveznost donesenih preporuka te sredstva 
kojima se iste planiraju realizirati. Najavljeno je kako će se Vijeće građana obratiti udrugama i 
mjesnim odborima sa pozivom na suradnju no do ovog trenutka, po njegovom saznanju, isto 
nije pristiglo. U svakom slučaju, predsjednik osobno nema namjeru sudjelovati u radu Vijeća 
građana no ostavlja mogućnost drugim članovima VMO da se jave na poziv za suradnju, ako 
isti pristigne. 
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 
 

AD5/1 
Predsjednik VMO Kozala osvrnuo se na radove u Baštijanovoj ulici koji su radi vremena 
stopirani  te vjeruje kako će isti krenuti nakon što se vrijeme stabilizira. Svakako treba podsjetiti 
Rijeka plus dopisom kako bi se očitovali po tom pitanju. 
Također navodi kako se kao dio prve faze radova izradila rampa za invalide na pješačkom 
prijelazu ispod cvjetarne Silvia te se postavio konzolni stup za rasvjetu koja bi trebala biti 
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postavljena već ove godine, a u planu prioriteta za 2024. je postavljanje treptača koji će 
dodatno osigurati navedeni pješački prijelaz. 
Navodi i kako je razgovarao sa Miroslavom Badrićem iz Rijeka Plusa vezano uz ogradu koja 
treba doći na ulaz u Park Zvonimira Škerla (iz smjera Volčićevog trga) te rampu za kolica koja 
bi trebala doći na ulaz u Park iz smjera Baštijanove (ispod kioska Tiska). Isto je obećano za 
realizaciju čim to vremenske prilike dopuste. 
 

AD5/2 
Predsjednik VMO Kozala se također osvrnuo i na radove na zgradi MO Kozala (u prostoru 
bivšeg UTP-a) koji su u tijeku i koji su pokazali loše stanje zgrade i razloge zašto se navedeni 
prostor još uvijek nije dao u najam. Prema informaciji iz nadležnog upravnog odjela, sve dok 
prostor ne bude statički siguran, neće ići u najam. Što se tiče djelatnosti kojom će se slijedeći 
najmoprimac baviti, prema informacijama od Gradonačelnika, očekuje se da će prilikom izbora 
novog zakupca biti zadržana dosadašnja (ugostiteljska) djelatnost.  
 

AD5/3 
Glede peticije za izgradnju garaže na području MO Kozala koja je započela 27.10.2023, 
predsjednik VMO je zadovoljan i navodi kako je do dana ove sjednice putem on-line peticije 
prikupljeno preko 400 potpisa, a potpisne liste koje su na terenu se još sakupljaju.  Prikupljanje 
potpisa završava 30.11.2023. godine, nakon čega će isti biti objedinjeni i prebrojani te predani 
Gradonačelniku i nadležnim službama. 

 
Zaključak: informacije su jednoglasno usvojene i prihvaćene. 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 18,00 
sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.  
 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
 
 Erika Valić Kristian Starčić 


